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Boligudvalget

Til: Velfærdsministeren og skatteministeren
Dato: 2. april 2009

I et kommende samråd ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål W
Ministeren bedes redegøre for, om moms på viceværter er en del af 
skattereformen ’Forårspakke 2.0’? Vil ministeren bekræfte, at huslejerne i 
lejeboliger vil stige, hvis der indføres moms på ejendomsadministration og 
viceværter. Og er dette ikke i strid med statsministerens garanti fra valgkampen 
2001 for, at huslejen for lejere ikke vil stige under den nuværende statsminister?

Spørgsmål X
Det foreslås i Forslag til lov om ændring af merværdiafgiftsloven og lov om afgift 
af lønsum m.v., at den hidtidige momsfritagelse for levering af fast ejendom 
ophører. Hvordan hænger forslaget sammen med Velfærdsministeriets indsats 
for at give kommunerne bedre muligheder for at opføre almene boliger, herunder 
ved en hævelse af maksimumbeløbet for alment nybyggeri?"

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
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